
Nowoczesna kardiochirurgia w Kielcach | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Nowoczesna kardiochirurgia w Kielcach |
1

28 czerwca 2010

Nowoczesna kardiochirurgia w Kielcach

Uroczyście i z dumą. Tak otwarto nowe pomieszczenia oddziału kardiochirurgii w
Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Kielcach. Po dwóch latach istnienia, oddział doczekał
się nowoczesnego lokum, gdzie pacjenci będą mogli dochodzić do zdrowia na europejskim
poziomie.

Starania o powstanie oddziału kardiochirurgicznego trwały od dziesięciu lat. 2 lata temu,
Wojewódzki Szpital Zespolony w końcu doczekał się otwarcia oddziału, który bardzo szybko
zapełnił się pacjentami. W ciągu roku, w Kielcach wykonywano około 500 operacji na sercu.
Potrzebne  były  nowe  pomieszczenia  i  to  szybko.  Dzięki  wspólnemu wysiłkowi  dyrekcji
placówki oraz samorządu województwa, udało się postawić jedną z najnowocześniejszych
oddziałów  kardiochirurgicznych  w  Polsce.  Prawie  3,5  tysiąca  metrów  kwadratowych
kosztowało  ponad  20,5  mln  złotych,  z  czego  ponad  osiemdziesiąt  procent  zostało
sfinansowane z unijnej kasy w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. – Jeden metr
kwadratowy  tego  obiektu  kosztował  6059  zł.-  mówił  podczas  otwarcia  dyrektor
Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach, Jan Gierada– Nikt takiego obiektu w
Polsce nie  postawił  za  takie  pieniądze.  Przecież  metr  mieszkania w stanie  surowym w
niektórych miejscach w Kielcach kosztuje więcej.- mówił, nie kryjąc radości.

W nowych pomieszczeniach oddziału, znalazły się między innymi dwie sale operacyjne, oraz
pooperacyjne  (  w  tym  pomieszczenia  jedno,  dwu  i  kilkuosobowe),  orz  cała  gama
najnowocześniejszego  sprzętu  medycznego.  Dzięki  rozbudowie  oddziału,  zatrudnienie
znajdzie tu około trzydziestu osób, dyrekcja szpitala zapowiada, że dzięki inwestycji będzie
mogła znacząco zwiększyć dostęp pacjentom do specjalistycznych zabiegów medycznych.
Czas oczekiwania na zabieg ma skrócić się do 7 dni . – Środki zostały przekazane ogromne,
ale widać, że było warto – mówił marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas.-
Warto inwestować w ochronę zdrowia. Mam nadzieję że na wskutek tego co dzieje się tutaj i
w innych  szpitalach Świętokrzyskie za kilka lat stanie się stolicą zdrowia. Miejscem gdzie
nie można się leczyć, ale i przede wszystkim gdzie można żyć, pracować i mieszkać.- mówił
marszałek,  równocześnie dziękując dyrektorowi Janowi Gieradzie,  za zaangażowanie w
modernizację placówki, którą kieruje.- Nagrodą dla mnie, będzie radość chorego, że może
się tu leczyć i że tutaj będzie mógł wrócić do zdrowia- odpowiadał Jan Gierada.

Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w szczególny sposób dziękował zarządowi
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oraz  sejmikowi  województwa  świętokrzyskiego,  który  wspierał  inwestycję  od  samego
początku.- My jako sejmik i poprzednie sejmiki województwa, a pamiętam wszystkie 3 które
były  wybierane,  zawsze  mieliśmy  na  uwadze  sprawy  zdrowia.  Nie  było  wahnięć  czy
wątpliwości  żeby  nie  dać  pieniędzy  na  służbę  zdrowia  –  mówił  Tadeusz  Kowalczyk,
przewodniczący rady sejmiku województwa świętokrzyskiego – Będę apelował do naszych
następców  w  kolejnej  kadencji,  żeby  to  kontynuowali.  Będziemy  robić  wszystko,  żeby
wszyscy w naszym regionie, a także i  spoza niego, mogli się u nas leczyć na poziomie
europejskim-  dodał.  Wśród zaproszonych gości  byłą  również Zofia  Wilczyńska,  dyrektor
świętokrzyskiego oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia,  która pytana o finansowanie
oddziału  mówiła  –  Zabezpieczenie  finansowe  dla  tego  oddziału  musi  być  i  będzie.  Bo
przeprowadzane są tu zabiegi ratujące życie.

Według zapewnień dyrektora Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego Jana Gierady, oddział
jest  w  pełni  wyposażony  i  gotowy  do  przyjęć  pacjentów.  Pierwsze  zabiegi  w  nowych
pomieszczeniach kieleckiej kardiochirurgii będą się mogły odbyć już na przełomie lipca i
sierpnia.


